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W nawiqzaniu do wczeSniejszej interpelacji z dnia25.05,2017r ponownie w
imieniu Rodzinnych Ogrod6w Dziatkowych,,KLOS,, i mieszka6c6w prosze o
pilnq naprawq ubytk6w, dziur, nier6wno5ci w ul. Spokojnej.

Pismem z dnia !2.x.2016r znak l.RNl.ooo4.5.2016 zapewnil pan dzialkowicz6w
i mieszkaric6w,i2w 2Ot6 wykonana zostanie dokumentacja projektowo_
kosztorysowa a w 2Ot7 realizacja remontu i modernizacji ul. Spokojnej.
Proszq o informacje czy takowe dzialania zostaly przez pana prezydenta

podjete i dotrzyma Pan zlo2onej deklaracji.

Niezaleinie od powyiszego proszq o ponowne naprawienie ubytk6w,
dziur - nier6wno5ci itp ul. Spokojnej .

Poprzednia naprawa nic nie dala, naprawe wykonano niechlujnie
niegospodarnie, technicznie bardzo lle.

Dzialkowicze i mieszkaficy oczekuiq pilnej oraz dobrei, fachowej a przede
wszystkim skutecznej naprawy ul. Spokojnej.
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